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Interpellation – Gävle behöver fler poliser  
Den 11 september skedde en skjutning i Gävle där en man i 25-årsåldern sköts. 
Polisen har redovisat hur skjutningarna förekommer allt oftare i tätbebyggda 
områden samtidigt som det under de senaste åren finns allt färre poliser i yttre 
tjänst.  

Sverige ligger idag cirka 10 000 poliser under EU-snittet. Åtta av tio av Sveriges 
poliser uppger att bristen på kollegor är ett direkt hinder i deras arbete.  
Samtidigt är endast var femte nyanställd inom polisen faktiskt polis.  

Polisområdeschefen i Gävleborg säger själv att resurserna är otillräckliga för 
att stävja skjutvåldet. 

Samtidigt som det förebyggande arbetet kopplat till utbildning och 
arbetsmarknad är centralt måste skarpa åtgärder till. Samhället måste med full 
kraft motarbeta de gärningar vissa individer utför som utgör ett direkt hot mot 
Gävlebornas trygghet, säkerhet och frihet. Fram för allt behövs ökade polisiära 
resurser. 

Med anledning av ovanstående frågar jag kommunstyrelsens ordförande Åsa 
Wiklund Lång (S) följande: 

- Hur arbetar kommunstyrelsens ordförande gentemot regeringen för att säkra fler 
polisresurser till Gävle kommun? 

- Vilka ytterligare trygghetssatsningar är kommunstyrelsens ordförande villig att ta för 
att stärka tryggheten i Gävle kommun? 

- Anser kommunstyrelsens ordförande att regeringens insatser idag är tillräckliga på 
det polisiära området? Om så, varför är de tillräckliga? Om inte, varför insatserna inte 
det? 

William Elofsson (M), kommunalråd i opposition 


